
  

     
      
 

 
ROKIŠKIO RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBA 

 
S P R E N D I M A S 

DĖL ROKIŠKIO RAJONO VERSLO PLĖTROS KOMISIJOS  
2007 METŲ VEIKLOS ATASKAITOS  

                   
2008 m.vasario 8 d. Nr. TS-1.16 

Rokiškis 
 
   Vadovaudamasi Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo 17 straipsnio 49 
dalimi bei remdamasi Rokiškio rajono savivaldybės 2003 m. liepos 18 d. sprendimu Nr. 94 
patvirtintais Rokiškio rajono verslo plėtros komisijos nuostatais, Rokiškio rajono savivaldybės 
taryba  n u s p r e n d ž i a: 
 Pritarti Rokiškio rajono verslo plėtros komisijos 2007 metų veiklos ataskaitai pagal 
priedą. 
 
 
Savivaldybės meras       Rimantas Velykis  
      
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kristina Stonikaitė, 71407 
 

        
        

 
 

 
 

                                                                     
 

 



 
    

       Rokiškio rajono savivaldybės tarybos 
                          2008 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. TS-1.16 

                   priedas 
 
 

ROKIŠKIO RAJONO VERSLO PLĖTROS KOMISIJOS 
2007 METŲ VEIKLOS ATASKAITA 

 
 

Rokiškio rajono savivaldybės tarybos 2003 m. liepos 18 d. sprendimu Nr. 94 “Dėl 
Rokiškio rajono verslo plėtros komisijos“ įsteigta Rokiškio rajono verslo plėtros komisija 
(toliau – komisija), skirta vertinti ir formuoti palankią rajone verslo aplinką, teikti pasiūlymus 
rajono savivaldybės tarybai dėl verslo aplinkos gerinimo. 

2007 m. gegužės 25 d. Rokiškio rajono savivaldybės tarybos sprendimu Nr.TS-7.108 
patvirtinta naujos sudėties komisija: Jurgita Blaževiciūtė, Stanislovas Dambrauskas, Reda 
Dūdienė, Aloyzas Jočys, Raimondas Kairys, Genė Kažemėkienė, Aldona Martinonienė, Jonas 
Nemickas, Vytautas Saulis, Raimondas Sirgėdas, Jonas Skruodis, Audronė Šablinskienė, 
Vytautas Šlikas, Rima Vanagienė. Komisijos pirmininku išrinktas Aloyzas Jočys, pirmininko 
pavaduotoju - Stanislovas Dambrauskas. 

Komisija, susidedanti iš 14 įvairias institucijas (savivaldybės tarybą, administraciją, 
darbo biržą, verslininkų asociaciją, Rokiškio rajono verslo informacijos centrą) atstovaujančių 
narių. 

Per 2007 m. surengti 3 posėdžiai, kurių metu buvo apsvarstyti įvairūs rajono verslo 
aplinkai gerinti aktualūs klausimai. 

Komisija apsvarstė rengiamą Sartų regioninio parko plano projektą, dalyvavo apskrito 
stalo diskusijoje, kurioje Lietuvos ekonominės plėtros agentūros atstovai pristatė tiesioginių 
užsienio investicijų problematiką ir tendencijas Lietuvoje, Lietuvos ekonominės plėtros 
agentūros patirtį aptarnaujant užsienio kompanijas, pateikė patarimus, ką reikia daryti siekiant 
pritraukti investicijas į rajoną. 

Komisija, siekdama glaudesnio verslininkų ir valstybinių insitucijų bendradarbiavimo,  
tarpininkavo sprendžiant verslininkams iškilusias problemas. 
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